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Dagsorden til økonomiudvalgets møde tirsdag 
den 9. december 1997 kl. 915 på kommunaldirek
tørens kontor.

Medlemmer:
Kam Rockhill
Anders Clausager 
Bent Vestergaard Jensen 
Steen Berthelsen 
Knud 0. Andreasen

Fra administrationen:

Bemærkninger:

Tidspunkt for mødets afslutning:
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i.

Meddelelser fra borgmesteren

a)
J. nr. TF 01.05.00
Lokale- og anlægsfonden meddeler i skrivelse af 
4. november 1997, at fonden nu giver endelig ac
cept på en ekstrabevilling på etableringstilskud 
op til kr. 75.000 af merudgiften. Fondens forud
sætning var, at Skibby kommune og Frederiks
borg amt ville dække kr. 85.000 af merudgiften. 
Efter de seneste oplysninger, hvor Friluftsrådet 
har bevilget kr. 60.000 til projektet og kommunen 
og amtet dækker restudgiften på kr. 25.000, har 
Lokale- og anlægsfonden taget denne finansie
ringsplan til efterretning.
Referat fra møde den 27/11 vedlagt sagen.

b)
J. nr. BK 18.17
Byrådet udsatte på sit møde den 29. oktober sa
gen om ansøgning om kommunegaranti for et lån 
til Produktionsskolen Over Broen.
Borgmesteren har den 3. november deltaget i et 
bestyrelsesmøde med produktionsskolen og kon
klusion fra dette møde er, at der ikke længere er 
basis for at opretholde ansøgningen om kommu
negaranti, hvorfor sagen er henlagt.

c)
“Frederiksbergsagen” blev i sin tid skønnet til at 
beløbe sig til at koste omkring kr. 215.000 i advo
katsalær, retsafgifter, berammelsesomkostninger 
m.v.
Der er indtil nu betalt 
for perioden 31/5 - 30/11 96 kr. 47.500 
- - 1/12 96 - 31/10 97 kr. 35.500
(begge beløb incl. moms), hvilket meddeles til ori
entering.
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1. Fortsat

d)
Egnsmuseet Færgegården fremsender resultat
opgørelse pr. 30/9 97, råbalance samt delberet
ning fra Kommunernes Revisionsafdeling.

e)
Der vil før byrådsmødet den 17. december blive 
afviklet en temadag, hvor arkitekt Ruben Svend
sen fra teknisk forvaltning vil berette om arbejdet 
med kommuneplanen.
Mødet starter kl. 16.30 og forventes at vare ca. 1 
time.
Beretningsdelen er tidligere udsendt til samtlige 
medlemmer.

f)
Referat fra borgmestermødet den 24. november 
1997 i bycirkelsamarbejdet.
Fremlagt i sagen.

g)
Referat af bestyrelsesmøde den 24. november 
1997 i Team Hornsherred/Frederikssund. 
Fremlagt i sagen.
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2.

Kommunens økonomi

J.nr. ØKF 00.01010

Til efterretning for økonomiudvalget

Økonomichefen vil på mødet orientere om kom
munens økonomiske situation.
Den nye likviditetsstyringsmodel for 1998 præ
senteres.
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3.

Budgetrevision III - drift 1997 

J.nr. ØKF 

Afgøres af byrådet

Økonomisk forvaltning har ved skrivelse af 
7. november 1997 anmodet fagforvaltningerne 
om at foretage en revision af budgettet for 1997.

Miljø- og teknikudvalg 0
Skole-, og social og
sundhedsudvalget -260.500
Økonomiudvalget 56.100
Lønrevision 349.500
I alt nettomerudgift 145.100

Resultatet af budgetrevision III betyder, at kr. 
145.100 forbruges af kassebeholdningen. 
Oversigt over udvalgenes budgetrevison vedlæg
ges.

Dag og år Formandens
initialer
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4.

Ældreboliger - Nordhøi 2 

J.nr, ØKF 

Afgøres af byrådet

Godkendelse af regnskab for årene 1991 - 1996 
vedr. ældreboliger udarbejdet af Kommunernes 
Revisionsafdeling.
Godkendelse af budget for 1998 samt husleje
fastsættelse.
Der indstilles, at huslejen forbliver uændret i 
forhold til 1997.
Udgifter til fællesantenne indgår under normale 
omstændigheder ikke i huslejeberegningen, men 
for Nordhøj 2 er de løbende udgifter kr. 2.400. 
Det indstilles derfor, at de indgår i huslejebereg
ningen på baggrund af det lille beløb, samt udta
lelse fra revisionen i redegørelsen vedr. drifts
regnskaberne.
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5.

Leasing af visse applikationssystemer vedrørende 
implementering af kommunens IT-strategi

J.nr. ØK

Afgøres af økonomiudvalget

Implementeringen af IT-strategiens 2. del søges 
finansieret ved hjælp af en jobbank. I erkendelse 
af, at jobbanken ikke kan tilvejebringe tilstræk
keligt med likvide midler, må applikationerne så
som det nye styre- og serversystem, opgradering 
af office-pakken, vagtplansystemet og de digitale 
kort til teknisk forvaltning finansieres alterna
tivt.
Økonomisk forvaltning indstiller, at den samlede 
investeringsudgift vedrørende ovennævnte appli
kationer indarbejdes i den eksisterende leasing
kontrakt vedrørende det gamle IT-udstyr. Hen
sigten med denne manøvre er, at de nuværende 
budgetlagte leasingudgifter ikke forøges i bud
getårene 1998 og 1999, men derimod forlænges 
løbetiden på den eksisterende aftale, så den ikke 
er færdig amortiseret som planlagt i 1999 men i 
år 2001.
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6.

Kommunens indkøbspolitik

J.nr. Indkøbs- og It-afdelingen 

Afgøres af økonomiudvalget

Indkøbs- og It-afdelingen fremsender forslag til 
ny indkøbspolitik for Skibby kommune.
Ifølge den kommunale styrelsesvedtægt §11 er 
det økonomiudvalget, der fastsætter regler for 
samordning af kommunens indkøbsfunktion.
Det fremsendte forslag erstatter den tidligere 
vedtagne indkøbspolitik fra den 18. februar 1997. 
Økonomiudvalget anmodes om at godkende det 
fremsendte forslag.
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7.

Kloakering af Manderup 
Anlæ gsre gnskab

J.nr. 06.01.03 008/JEH

Afgøres af byrådet

Efter afslutning af ovennævnte anlægsarbejde 
har Rambøll udarbejdet regnskab i forbindelse 
med spildevandskloakering af Manderup.
Af vedlagte regnskab fremgår følgende:

Anlægsbevilling Kr. 1.400.000,00
Forbrug Kr. 1.401.601.80
Tillægsbevilling Kr. 1.601,80

Økonomisk forvaltning har afstemt regnskabet i 
forhold til kommunens bogholderi.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 29. oktober 1997
-  at regnskabet godkendes samt
-  at der ydes den fornødne tillægsbevilling på 

kr. 1.601,80. Merforbruget tillægges kloak
fonden vedrørende anlæg.
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8.

Toiletbygning ved Selsø kirke 

J.nr. TF120-1997/JOH 

Afgøres af byrådet

Udvalget anbefalede på mødet den 9. september 
1997, at der ikke blev givet tilsagn om tilskud til 
finansiering af det fremlagte toiletprojekt, men at 
udvalget var positiv overfor nye toiletfaciliteter 
ved Selsø kirke, men på et væsentligt lavere ni
veau.
Der har den 23. oktober 1997 været afholdt møde 
mellem forvaltning, udvalgsformanden og for
manden for Selsø menighedsråd.
Formanden for Selsø menighedsråd orienterede 
om projektet og redegjorde for forskellige mulig
heder for placering af toiletbygningen, samt oply
ste, at den kgl. bygningsinspektør har anmodet 
om en anden placering af toiletbygningen end den 
projekterede.
Formanden for Selsø menighedsråd rejste fornyet 
ønske om, at kommunen yder tilskud til opførelse 
af toiletbygningen.
Frederiksborg amt har ved skrivelse af 20. august 
1997 meddelt, at amtet yder et anlægstilskud på 
maximalt 85.000,- kr.
Om placeringen afholdes møde på åstedet d. 24. 
oktober 1997 mellem amtet, menighedsrådet, den 
kgl. bygningsinspektør og kommunen. 
Forvaltningen orienterede udvalget om mødets 
resultat på udvalgsmødet.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 29. oktober 1997, at kommunen yder et an
lægstilskud på 50.000,- kr. til opførelse af toilet
bygningen.
Det foreslås, at tilskuddet finansieres indenfor 
udvalgets samlede anlægsramme for 1998.
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9.

Ventilation i køkkenet nå Nordhøi 4 

J.nr. TF 82.00/JOH 

Afgøres af byrådet

Arbejdstilsynet har den 12. september 1997 væ
ret på besøg på Nordhøj 4 .1 skrivelse af 26. sep
tember 1997 hæfter Arbejdstilsynet sig ved, at 
der ikke i arbejdsstedets arbejdspladsvurdering 
er taget stilling til løsning af storkøkkenets dårli
ge ventilationsforhold. Det oplyses endvidere, at 
det på et senere tidspunkt kan blive nødvendigt 
at afgive påbud om problemet, hvis det ikke løses 
inden for en rimelig frist, eller hvis Arbejdstilsy
net ved et senere kontrolbesøg konstaterer, at 
plejehjemmet ikke følger op på arbejdspladsvur
deringen.
I forbindelse med projektering af ombygningerne 
på Nordhøj 4 har ingeniørfirmaet Crone og Koek 
gjort opmærksom på de dårlige ventilationsfor
hold i køkkenet og kalkuleret udgiften til reno
vering af ventilationsanlægget til kr. 850.000,- . 
Beløbet er ikke indeholdt i den bevilgede anlægs
udgift til Nordhøj 4.
Udgiften var medtaget som anlægsønske til inve
steringsplanen for budget 98, men beløbet blev 
ikke bevilget.
Arbejdstilsynets beskrivelse af problemet vedlagt 
sagen.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 29. oktober 1997, at kr. 850.000,- indarbejdes 
i investeringsplanen for budget 99.
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10.

Forespørgsel om køb af areal 

J.nr. 01.04.G01/JOH 

Afgøres af byrådet

Miljø- og teknikudvalget besluttede på mødet den 
24. september 1997 at fremsende sagen om even
tuelt køb af en del af ejendommen Hovedgaden 13 
til udtalelse i Skole-, social- og sundhedsudvalget. 
Dette udvalg var på mødet den 28. oktober 1997 
positivt indstillet overfor en eventuel erhvervelse 
af arealet, idet sagen skal undersøges omkring 
pris og økonomi.
Den omhandlende del af ejendommen er en byg
gegrund på 1.821 m2, som vender ud mod Grøn
nevej.
Elmehøj Ejendomskontor har fremsendt vilkår 
for overtagelse af byggegrunden.
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalg anbefaler på møde den 
26. november 1997, at erhverve arealet samt at 
der afgives tilbud på overtagelse af arealet efter 
at der er foretaget jordbundsundersøgelse.

Sagen forelægges økonomiudvalget med anbefa
lingen fra miljø- og teknikudvalget, idet der øn
skes økonomiudvalgets principielle stillingtagen, 
inden der optages nærmere forhandling.

Dag og år Formandens
initialer

9. december 1997
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1 1 .

Rettede vedtægter for MOFA I/S 

J.nr. TF 07.01P24/CG 

Afgøres af byrådet

Fællesudvalget for modtagestationen for farligt 
affald i Frederiksborg Amt, MOFA, besluttede 
den 15. april 1997 at fremsende forslag til ved
tægter for MOFA I/S til godkendelse i de enkelte 
kommuner i Frederiksborg Amt. Endvidere be
sluttede udvalget, at vedtægterne træder i kraft 
1. januar 1998, og at nuværende overenskomst 
forlænges til 31. december 1997.
Byrådet godkendte på møde den 20. august 1997 
miljø- og teknikudvalgets anbefaling om, at ved
tægterne for MOFA I/S godkendes til ikrafttræ
delse 1. januar 1998, og at nuværende overens
komst forlænges indtil 31. december 1997.
På stiftende fællesudvalgsmøde den 23. septem
ber 1997 i Hillerød blev der imidlertid fremført 
indsigelser mod de nye vedtægter fra forskellige 
kommuner, primært omkring §7 og §8. Der blev 
forlangt både betydende og redaktionelle ændrin
ger i vedtægterne.
Der er redegjort for ændringerne i vedlagte ind
stillingsbilag.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 26. november 1997 at de rettede vedtægter 
for MOFA I/S godkendes til ikrafttrædelse 1. ja
nuar 1998.
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12.

Hvllingeriis renseanlæg. Klage til Tilsynsrådet 

J.nr. 06.03.00 K03/JEH 

Afgøres af byrådet

En nabo til Hyllingeriis renseanlæg har klaget til 
Tilsynsrådet.
Hovedpunktet i sagen er, at byrådet ikke har be
handlet klagers indsigelse mod retablering af ar
bejdsareal.
Forvaltningen har udarbejdet forslag til svarskri
velse.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på møde 
den 26. november 1997, at der fremsendes svar
skrivelse til Tilsynsrådet.



SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

13.

Afskrivninger vedrørende boligstøtte m.m.

J. nr. pr. cpr. nr.

Afgøres af økonomiudvalget

Følgende sager fremsendes til afskrivning.

a.
Vedr.:
Kravet vedrører boligsikring, efterregulering for 
1986 på kr. 1.584,00 samt daginstitution for 1983 
og 1984 på i alt kr. 3.962,68.
Der har ikke været iværksat inddrivelse af oven
nævnte krav, da skyldner er flyttet til Holbæk 
Kommune.
For begge krav gælder at de er forældede.
b.
Vedr.:
Kravet vedrører boligsikring, efterregulering for 
1994 på kr. 8.840,00 og bistandshjælp 1994 på 
kr. 2.900,00.
Beløbet vedr. boligsikring fremsendes til af
skrivning j.fr. Boligstøttelovens § 51.
Skyldner er i 1996 gældssaneret. Skibby kom
munes krav er ikke anmeldt i boet, hvorfor pen
gene ikke længere kan opkræves, 
e.
Vedr.:
Kravet vedrører boligsikring, efterregulering for 
1989 på kr. 3.136,00, 1990 og 1991 på kr.
9.086,00 , i alt kr. 12.222,00.
Beløbet vedr. boligsikring fremsendes til af
skrivning j.fr. Boligstøttelovens § 51.
Skyldner har tillige haft stor skatterestance, som 
han har afdraget.
Ovennævnte beløb anses for forældet, hvorfor 
pengene ikke længere kan opkræves, 
d.
Vedr.:
Kravet vedrører boligsikring, efterregulering for 
1991 på kr. 3.305,-.



9. december 1997

S K IB B Y  K O M M U N E

Ø K O N O M IU D V A L G E T

13. Fortsat

Kravet er forældet.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 28. oktober 1997, at beløbene af
skrives.
Beløbet under pkt. b - bistandshjælp 1994 kr. 
2.900,- - har Skole-, social- og sundhedsudvalget 
godkendt afskrevet jvf. bistandslovens § 27. stk.

e.
Vedr.:
Kr. 438,- omfatter for meget udbetalt boligsik
ring.
f.
Vedr.:
Kr. 2.217,- omfatter formeget udbetalt pension. 
Vedkommende er afgået ved døden den 13. no
vember 1995. 
g-
Vedr.:
Kr. 813,39 - omfatter servicepakken. Vedkom
mende er afgået ved døden den 19. juni 1997.
h.
Vedr.:
Kr. 533,16 - omfatter servicepakken. Vedkom
mende er afgået ved døden den 5. maj 1997.
Boet vedrørende ovennævnte er udlagt til begra
velsesomkostninger.
i.
Vedr.:
Kr. 6.671,- - omfatter pensionsudbetaling for de
cember 1995. Da der er opstået en fejl vedrørende 
afskrivning af pensionen, er beløbet aldrig blevet 
bogført korrekt. Vedkommende er afgået ved dø
den den 28. november 1995.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 25. november 1997, at beløbene 
afskrives.
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14.

Status på vei mod pasningsgaranti 

J. nr. SSSF 16.04 

Afgøres af byrådet

På byrådsmøde den 19/6-96 blev det besluttet, at 
der kunne oprettes ventelister til institutions
pladser i det omfang, det viste sig at være nød
vendigt.
Dette har siden betydet, at der i vinterperioden 
har været reelle ventelister til en dagplejeplads, 
dog med en max. ventetid på ca. 6 mdr. I gen
nemsnit har tilflyttere ligeledes max. været på 
venteliste i ca % år.
På det nuværende materiale ser det ud til, at der 
formentlig fra næste efterår kan oprettes pas
ningsgaranti igen. Dette forudsætter dog at nu
værende fødselsrate holder, og at der bliver lidt 
stilstand i tilflytningen.
For at en egentlig pasningsgaranti kan genopret
tes skal der imidlertid arbejdes videre med nogle 
forskellige forhold. Herunder fleksibiliteten i de 
eksisterende daginstitutioner, oprettelsen af de 
20 pladser i Skibbyssen, indskrivning i fritids
hjemmene pr 1/4 i stedet for 1/8, udskrivningsreg
ler, karenstid for tilflyttere, løbende indslusning 
m.v.
Det vil være problematisk at have en pasningsga
ranti med et antal pladser, der lige nøjagtigt 
balancerer på kanten af det nødvendige antal 
pladser. Det vil derfor være nødvendigt med en 
sikkerhedsmargen ( f.eks. et antal ledige dagple
jepladser).
På nuværende tidspunkt er der reelt pasningsga
ranti frem til dec/jan måned.
Det der er muligt på nuværende tidspunkt er, at 
give nogle forældre en pasningsgaranti og andre 
forældre en “oplysningsgaranti” om, hvornår de

fortsættes...
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14. fortsat

kan være sikre på, at vi kan passe deres barn. 
(Dette afhænger helt af, hvornår barnet er født). 
Intern notits af 13/11 97 vedlagt.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 25. november 1997, at der, som 
beskrevet i intern notits af 13/11-97, arbejdes 
mod en pasningsgaranti i Skibby kommune ulti
mo 1998.
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15.

Flytning af familieoroiektet på Stationsvei 

J. nr. SSSF 82.00 

Afgøres af byrådet

I forbindelse med gennemgang af Skibby kom
munes bygninger og den mest hensigtsmæssige 
udnyttelse af disse, har det vist sig, at en place
ring af familieprojektet på 1. salen af Hanghøj, 
vil være en bedre løsning end den tidligere plan
lagte på Stationsvej.
Udenomsfaciliteterne på Hanghøj er bedre, lige
som 1. salen er velegnet til formålet, med meget 
få forbedringer/ændringer. Det kræver dog, at 
den sidste del af 1. salen, som p.t. er uudnyttet, 
inddrages. Pavillonen vil stadig skulle benyttes. 
På MC-værkstedet, hvor der planlægges udvidel
se af værkstedet, vil det være muligt, at etablere 
et mindre værksted til børnene ad åre, ligesom 
det vil være muligt at etablere et samarbejde 
mellem deltagerne i Familieprojektet og værk
stederne på Hanghøj.
På sigt er det skole-, social- og sundhedsforvalt
ningens opfattelse, at denne placering giver fa
milieprojektet flere og bedre muligheder i arbej
det. Ibrugtagningen af Hanghøj vil ske i etaper. 
Skoleværkstedet flytter først, således at lokalet 
på Marbækskolen frigøres til børnehave. Herefter 
flytter de resterende dele ind hen ad vejen og når 
hele 1. salen er færdiggjort kan hele Familiepro
jektet samles på Hanghøj. Ejendommen på Stati
onsvej kan herefter sættes til salg.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 25. november 1997, 
at familieprojektet flyttes fra Stationsvej til 1. 

salen på Hanghøj.
at den sidste del af 1. salen på Hanghøj inddra

ges.

fortsættes...
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15. fortsat

at der etableres et mindre værksted til børnene 
ad åre.

at ibrugtagningen af 1. salen på Hanghøj sker i 
etaper og at skoleværkstedet på Marbækskolen 
frigøres til børnehave.

at ejendommen Stationsvej sættes til salg og ind
tægten delvis bruges til indretning af sidste del 
af 1. salen på Hanghøj.

Holger Andersen ønsker, at de tekniske faciliteter 
i stueetagen på Hanghøj, omkring lofthøjde, ven
tilation m.v. undersøges.
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16.

Incassoplan for 1998/1999 

J.nr. Incasso

Afgøres af økonomiudvalget

Incassoafdelingen fremsender incassoplan for 
1998/1999 med bilag.
Leder af incassoafdelingen, vil på
mødet gennemgå materialet.

SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET
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17.

Ansøgning om tilskud 

J. nr. BK 24.00 

Afgøres af byrådet

Skibby Erhvervsråd har den 1. december 1997 
fremsendt ansøgning om tilskud til ansættelse af 
erhvervsmedarbejder ca. 8 timer ugentlig - og 
foreløbig for 1 år.
Kopi af ansøgningen vedlægges, sammen med 
indstillingsbilag af 2. december fra kommunaldi
rektøren.
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18.

Personalesager

Mappe med kopier af diverse skrivelser fra løn- 
og personalekontoret er fremlagt.
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19.

Indførelse af jobbank 

J.nr. LP 06.00

Til efterretning for økonomiudvalg og byråd

I forbindelse med vedtagelsen af budget 1998, 
blev det besluttet, at anskaffelse af nyt IT-udstyr 
kunne financieres ved genindførelse af en job
bank.
Hovedreglen i de nye jobbankregler er, at samtli
ge stillinger, dog bortset fra stillinger som lærer i 
folkeskolen og pædagog- og medhjælperstillinger i 
kommunens daginstitutioner, ved ledighed skal 
friholdes i 3 måneder.
Hel- eller delvis dispensation kan gives:
• hvor friholdelse umuliggøres af hensyn til lov-, 

aftale-, eller overenskomstkrav,
• hvor friholdelse vil medføre trussel på velfærd,

- primært indenfor sundhedsområdet.

Regler om “indførelse af jobbank (lønforhaling) 
fra 1. januar 1998” ligger på sagen.
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20 .

“Nv løn”

J.nr. LP 06.00

Til efterretning for økonomiudvalget

Med KTO-forliget pr. 1. april 1997 blev der åbnet 
mulighed for, at større dele af lønnen kunne fast
sættes decentralt, dvs. i de enkelte kommuner, 
idet det af de enkelte overenskomster skulle 
fremgå, hvem- og hvordan man skulle overgå til 
decentral lønfastsættelse.
Pr. 1. april 1998 overgår omkring 56% af kom
munens ansatte til “ny løn”.
På baggrund af dette, har Skibby kommune ud
arbejdet vedlagte debatoplæg. Ideen med debat
oplægget er, at det skal lægge op til en drøftelse, 
først om en overordnet lønpolitik, siden om decen
trale lønpolitikker, der kan danne baggrund for 
lønforhandlinger og lønfastsættelser.
I debatoplægget er anført en tidsplan for drøftel
serne. Af tidsplanen fremgår, at debatoplægget 
forelægges økonomiudvalget til orientering i de
cember, samt at økonomiudvalget i februar får 
forelagt den overordnede lønpolitik til godkendel
se.
Bilag, som er udsendt til mellemledergruppen 
vedr. lønreformen, vedlægges.
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21.

Eventuelt
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22.

Følgende sager vil blive optaget på byrådets 
dagsorden til mødet den 17. december:

a)
Nattilladelse til “Bodega Pejsen”

J. nr. BK 22.01.02 

Til efterretning.

Politimesteren i Frederikssund fremsendte med 
skrivelse af 7. november 1997 en ansøgning om 
nattilladelse til kl. 05.00 nætter efter fredage og 
lørdage fra “Bodega
Pejsen”.
Bodegaen havde i forvejen nattilladelse til kl. 
02.00 på de nævnte dage.
Grunder den lange tidsramme for ansøgers brev 
af 30. oktober og til beslutningen kunne tages på 
dette møde, har borgmesteren i henhold til Lov 
om kommunernes styrelse § 31, stk. 1 på byrå
dets vegne godkendt den udvidede åbningstid, 
som anført ovenfor.
Tilladelse er givet for resten af bevillingsperio
den, der udløber til august 1999.
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